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БЕОГРАД- Главни тужилац Хашког тибунала Серж Брамерц рекао је да тај суд од
Србије тражи да, када је у питању хапшења преосталих бегунаца Ратка Младића и
Горана Хаџића, максимално уради само оно што се разумно може очекивати од једне
земље.

  

Брамерц је у интервјуу за данашње Вечерње новости казао да се увек постављало
питање да ли је обавеза Србије да уради све што се може или обавеза резултата и
подсетио да је у закључцима Савета министара ЕУ из октобра истакнуто да би најбољи
доказ воље за сарадњом било хапшење бегунаца.

  

"То, медјутим, није тако. То што ми тражимо јесте да максимално треба да буде урадјено
оно што се разумно може очекивати од једне земље. Сматрамо, медјутим, да још има
недостатака и слабости, и да може да се уради више, и боље", рекао је Брамерц. Он је
навео и да можда постоје људи који истрагу стално упућују у погрешном правцу и да не
треба само проверавати информације које се добију, већ их и активно тражити.
  
  "То не би требало да буде само посао за оперативне службе, већ, ако је реч о главном
приоритету земље, мора да постоји јединствена стратегија", казао је Брамерц.
  
  Он је поновио да верује да се Младић налази у Србији и да се кључ његовог хапшења
налази у Београду.На питање да ли му се, пишући извештаје, понекад догоди да изадје
из правног контекста, нијансирајући речи које могу да утичу на напредовање Србије ка
ЕУ, Брамерц је рекао да одбија да игра улогу неког ко успорава европски пут Србије.
"Не желим, и одбијам да играм ту улогу. Од тога зависи кредибилитет мог бироа. Има
довољно људи који се у Бриселу, Београду и другим престоницама баве политиком. Ја
желим да останем у техничком домену, да кажем шта функционише, а шта не, а на
политичким властима је да из тога извуку закључке које желе", казао је Брамерц.
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